
Title (en)
Pneumatic flotation machine and flotation method

Title (de)
Pneumatische Flotationsmaschine und Flotationsverfahren

Title (fr)
Machine de flottation pneumatique et procédé de flottation

Publication
EP 2266704 A1 20101229 (DE)

Application
EP 09163615 A 20090624

Priority
EP 09163615 A 20090624

Abstract (en)
The machine (100) has a housing (1) comprising a flotation chamber (3), a nozzle arrangement (4) and a gassing arrangement (5) that is arranged
within the flotation chamber and below the nozzle arrangement. A measuring device (10) is provided for analyzing a formed foam product and a
suspension, and a computing unit (11) is connected to the measuring device. The computing unit calculates and outputs a control variable from
the analytical values provided by the measuring device, where an adjusting device (9) changes position of the gassing arrangement based on the
control variable. An independent claim is also included for a method for floating particles from a suspension to form a form product.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine pneumatische Flotationsmaschine (100), umfassend ein Gehäuse (1) mit einer Flotationskammer (3), mindestens eine
Düsenanordnung (4) zur Zuführung von Gas und einer Suspension in die Flotationskammer sowie mindestens eine Begasungsanordnung (5) zur
weiteren Zuführung von Gas in die Flotationskammer (3), welche in der Flotationskammer (3) unterhalb der mindestens einen Düsenanordnung (4)
angeordnet ist, wobei weiterhin mindestens eine Verstelleinrichtung (9) zur Veränderung einer Position der mindestens einen Begasungsanordnung
(5) in der Flotationskammer (3) vorhanden ist. Die Erfindung betrifft weiterhin ein Flotationsverfahren unter Verwendung einer derartigen
Flotationsmaschine.
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